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Ukrainian Phrases You Can Use Immediately

20 Easy Ukrainian Phrases
please будь ласка (будь ла́ска - budʹ láska)

thank you дякую (дя́кую - dyákuyu)

sorry вибачте (ви́бачте - výbachte)

I want this Я хочу це (Я хо́чу це - YA khóchu tse)

I want more Я хочу ще (Я хо́чу ще - YA khóchu shche)

I know Я знаю (Я зна́ю - YA znáyu)

I don't know Я не знаю (Я не зна́ю - YA ne znáyu)

Can you help me? Ви можете мені допомогти? (Ви мо́жете менı ́допомогти́?
- Vy mózhete menı ́dopomohtý?)

I don't like this Мені це не подобається (Менı ́це не подо́бається - Menı ́tse
ne podóbayetʹsya)

I like you Ти мені подобаєшся (Ти менı ́подо́баєшся - Ty menı ́
podóbayeshsya)

I love you Я тебе кохаю (Я тебе́ коха́ю - YA tebé kokháyu)

I miss you Я сумую за тобою (Я суму́ю за тобо́ю - YA sumúyu za tobóyu)

see you later побачимось (поба́чимось - pobáchymosʹ)

Come with me Ходімо зі мною (Ходıм́о зі мно́ю - Khodıḿo zi mnóyu)

turn right поверніть праворуч (повернıт́ь право́руч - povernıt́ʹ
pravóruch)

turn left поверніть ліворуч (повернıт́ь ліво́руч - povernıt́ʹ livóruch)

go straight йдіть прямо (йдıт́ь пря́мо - ydıt́ʹ pryámo)

What's your name? Як ваше ім'я? (Як ва́ше ім'я́? - Yak váshe im'yá?)

My name is David Моє ім'я Девід (Моє ́ім'я́ Де́від - Moyé im'yá Dévid)

I'm 22 years old Мені 22 роки (Менı ́22 ро́ки - Menı ́22 róky)
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Other Useful Phrases in Ukrainian
hi привіт (привıт́ - pryvıt́)

hello вітаю (віта́ю - vitáyu)

bye bye бувай (бува́й - buváy)

ok добре (до́бре - dóbre)

cheers будьмо (бу́дьмо - búdʹmo)

welcome ласкаво просимо (ласка́во про́симо - laskávo prósymo)

I agree я погоджуюсь (я пого́джуюсь - ya pohódzhuyusʹ)

Where is the toilet? Де знаходиться туалет? (Де знахо́диться туале́т? - De
znakhódytʹsya tualét?)

How are you? Як ти? (Як ти? - Yak ty?)

I have a dog У мене є собака (У ме́не є соба́ка - U méne ye sobáka)

I want to go to the
cinema Я хочу піти в кіно (Я хо́чу піти́ в кіно́ - YA khóchu pitý v kinó)

You definitely have to
come

Ви обов'язково повинні прийти (Ви обов'язко́во пови́нні
прийти́ - Vy obov'yazkóvo povýnni pryytý)

This is quite expensive Це досить дорого (Це до́сить до́рого - Tse dósytʹ dóroho)

This is my girlfriend
Anna

Це моя дівчина Анна (Це моя́ дıв́чина А́нна - Tse moyá
dıv́chyna Anna)

Let's go home Ходімо додому (Ходıм́о додо́му - Khodıḿo dodómu)

Silver is cheaper than
gold

Срібло коштує дешевше за золото (Срıб́ло ко́штує
деше́вше за зо́лото - Srıb́lo kóshtuye deshévshe za zóloto)

Gold is more expensive
than silver

Золото коштує дорожче за срібло (Зо́лото ко́штує
доро́жче за срıб́ло - Zóloto kóshtuye dorózhche za srıb́lo)


